
  

Dagbok for bystyregruppa i  
Rødt Skien 2019 – 2023 
 
Høsten 2019 fikk Rødt for første gang inn mer enn en representant i bystyret i Skien. Denne 
dagboka skal dekke valgkampen og de fire åra i bystyret. Sist oppdatert den 15. februar 2022. 
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Folkevalgte 2019-2023 
Bystyret: Rune Mathisen, Ørnulf Hjort-Sørensen,  

   Fillip Rønning Jakobsen (Margareth Rimmereide fra sep. 2021) 
Kontrollutvalget: Rune Mathisen 
Utvalg for klima, miljø og byutvikling: Ørnulf Hjort-Sørensen 
Utvalg for oppvekst: Fillip Rønning Jakobsen (Mona Osman fra sep. 2021) 
Flerkulturelt utvalg: Mona Osman 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne: Johnny G Ingebrigtsen 
Navneutvalget: Mona Harjo 
  
Varamedlemmer	til	bystyret: Margareth Rimmereide, Ragnar Steinstad, Silje Høyendahl, Anne 
Kongsteien, Mona Osman, Lars Håndlykken 
Varamedlem	til	kontrollutvalget: Inger Christensen 
Varamedlem	til	utvalg	for	klima,	miljø	og	byutvikling: Margareth Rimmereide, Andreas 
Käiväräinen, Silje Høyendahl 
Varamedlem	til	utvalg	for	oppvekst: Mona Osman 
Varamedlem	til	utvalg	for	kultur,	idrett,	friluftsliv	og	frivillighet: Andreas Käiväräinen 
Varamedlem	til	utvalg	for	helse	og	omsorg: Tove Ragnhild Saua 
 

 
  



Februar 2019 
Stor markering til støtte for Betanien hospital med mange politiske partier og 
fagorganisasjoner. Rune holdt appell. Første mulighet for ham til å markere seg som 
ordførerkandidat for Rødt i Skien. 

 
 

 
 



Mars 2019 
Medarrangør på 8. mars-arrangement i Porsgrunn. Hovedparoler var «Kvinnens kropp - 
kvinnens valg!»  og «Solidaritet med verdens kvinner!». 
Skrev høringsuttalelse fra Rødt Skien til melding om boligtiltak i Skien kommune. 
Debattmøte på Folque. Varden er arrangør. Rune deltok. 

 
 

April 2019 
Arrangerte «Aksjonsdag mot EØS», delte ut løpesedler og snakka med folk på 
Handelstorget. 
Debattmøte på Folque. Varden er arrangør. Ørnulf deltok. 

 
 



Mai 2019 
Rødt Skien bidro på flere 1. mai-arrangementer, for eksempel på bekransninga av Ole O. 
Rugstads grav, bekransningen av russiske krigsgraver i Valebø og internasjonal aften. 
Ragnars innsats på 1. mai-arrangementene har vært svært viktig. Rune gikk i flaggborgen i 1. 
mai-toget. Parolen vår i toget var «Anerkjenn Palestina, boikott Israel». 

 
 
Ut i avisene mot Skien brygge og utbyggingen i strandsonen. 
 
Sandtaket Geiteryggen, tok opp utnyttelsen av de store rullesteinforekomstene som ikke 
hadde blitt ansett som en vesentlig verdi. Rullestein importeres i store mengder fra f.eks 
Italia. Førte til at rullestein nå skal inn i nye anbud om drift. 
 
Stillingsflukten fra politiet i Skien. Interpellasjon til ordføreren. Ender i høst med lovet besøk 
av justisministeren. 
 
Spilte en aktiv rolle i saken om omorganiseringen av Voksenopplæringa til Kvalifiserings- og 
integreringsenheten der de ansatte ble overkjørt. Medvirket til at omorganiseringen ble 
utsatt til etter sommeren pga manglende medvirkning for de ansatte.  
 
Rune og Fillip deltok på Landsmøtet i Oslo den 9-12. mai som delegater fra lokallaget i Skien. 
Det ble blant annet vedtatt et nytt prinsipprogram for partiet. 
 
Debattmøte på Folque. Varden er arrangør. Rune deltar. 
 
  



Juni 2019 
Sak i TA og interpellasjon om eiendomssjef Anita Ballestads nye styreverv i Borgestad ASA. 
Rune og Henrik Håndlykken deltok på «Folketinget» i Porsgrunn, debatt om helsepolitikk. 

 

Juli 2019 
 Valgkampforberedelser. 
 

August 2019 
Valgkampstand på Handelstorvet og diverse andre 
steder hver helg. 
31. Vi arrangerte gratis buss fra Klyve, Gråtenmoen, 
Åfoss, Skotfoss, Gulset og Gamlegrensa inn til 
sentrum i forbindelse med Mersmak. Vi leide inn en 
gammel veteranbuss til dette. 



 

September 2019 
Valgkampstand på Handelstorvet og 
diverse andre steder hver helg fram til 
valget. 
9. Valgvake på Bryggeriet Pizza. Vi 
gjorde et kjempevalg. Fikk 4,7 % av 
stemmene og tre representanter i 
bystyret (2,0 % og en representant i 
2015). 
Etter valget: forhandlinger om 
deltakelse i flertallskoalisjonen og om 
posisjoner i utvalg og råd. Vi velger å 
ikke være en del av koalisjonen (Ap, Sp, 
Sv, Mdg, Krf, V).  
14. Bystyregruppemøte. 
21. Rødt går med egen parole i Pride-
paraden i Skien. 
22. Rødt går sammen med andre 
partier om å kreve et ekstraordinært 
bystyremøte for å avklare Rema-saken 
på Gulset. 
 

Oktober 2019 
15. Bystyregruppemøte. 
17. Bystyremøte: Konstituering av nytt 
bystyre. Rune blir valgt inn i 
kontrollutvalget. Ørnulf blir valgt inn i 
utvalg for klima, miljø og byutvikling. 
Fillip blir valgt inn i utvalg for oppvekst. 
17. Bystyremøte: Støttet Venstres 
forslag om å fryse 
politikergodtgjørelser inntil neste 
valgperiode. Forslaget falt. Fikk ikke 
støtte fra Ap, Sv, Mdg, Sp, Frp, Byp. 
23. Rødt sender åpent brev til 
ordføreren om parkeringsregimet på 
Sykehuset Telemark. Får stor respons i 
sosiale medier, og ordføreren gikk ut 
og lovet å ta opp saken i kontaktmøte 
med STHF. 
22. Bystyregruppemøte. 
23. Temamøte i lokallaget om invasjonen i Kurdistan. 
29. Utvalg for klima, miljø og byutvikling (UKMB), Ørnulf fremmet forslag om midlertidig 
forbud mot utbyggingen av Skien brygge og strandsone-røveriet der. 



 

November 2019 
Hele november: Vi utarbeider alternativt budsjett- og økonomiplan. 
4. Temamøte i lokallaget om Skien kommunes PU-tjeneste med pårørende. 
4. Rune deltok på møte med grasrotbevegelsen #heierna sammen med FO. Styrking av 
barnevernet er formålet med bevegelsen. 
5. Rune og Ørnulf hadde møte med Fellesforbundet om skjenkepolitikken, utelivsbransjen 
og generelt samarbeid. 
5. Ørnulf reiser flere forslag i Utvalg for klima, miljø og byutvikling med inndekning blant 
annet fra vårt budsjettforslag. Vedr. Senterplanen for Gulset, Rødt og Bypartiet foreslår å få 
utredet alternativ bruk av gårdsområdet Gulsetlia 9 til f.eks bydels/kultursenter. 
5. Rune hadde møte med Mental Helse. Tema var generell informasjon om 
brukerorganisasjonen og konkrete innspill til det pågående budsjettarbeidet. 
7. Fillip i oppvekstutvalget, reiser forslag om bevaring av Melum skole og miljøterapeutene 
og nye, billigere lokaler for Voksenopplæringa/nye Kvalifiserings- og integreringsenheten (pt 
i Skagerak Arena). Sistnevnte ble vedtatt med 7 stemmer mot 6 stemmer (mindretallet 
utgjorde Sp, Sv, Krf og Ap 3 stemmer). 
8. Rune tar opp arbeidsmiljølov-bruddene i kommunen i Kontrollutvalget. Redegjørelse fra 
administrasjonen viser at svært mange lovbrudd er knytta til deltidsproblematikken. 
11. Bystyregruppemøte. 
 



 
14. Møte med Fellesorganisasjonen (FO Telemark/Linda Pettersen) om kommunebudsjettet 
og innsparingstiltakene der, samarbeid om nye grep i barnevernet og generelt om driften av 
helse- og omsorgsområdet. For oss: Rune, Fillip og Ørnulf 
14. Ørnulf sender forespørsel til kommunalsjefen om etableringen av hundeluftegården ved 
Gimsøy gravlund/gamle Klosterskogen vgs. Nabo-borettslag mener seg overkjørt.  
14. Bystyremøte: Rødt foreslår å ta brua mellom Jernbanebrygga og Klosterøya ut av 
bypakka, og utsette prosjektet på ubestemt tid. Nedstemt, men vi fikk 11 stemmer for. 
14. Bystyremøte: Rødt foreslår tillegg til høringsuttalelse om ny integreringslov. Vedtatt. 
Vårt første forslag i denne perioden som får flertall i bystyret 😊  
19. Markering til støtte for miljøterapeutene på skolene i kommunen. FO arrangerte. Vi 
bidro med appell (Fillip). 
21. Nå er Rødt Skien registrert i Brønnøysundregisteret. Sverre og Rune jobba med den 
byråkratiske og kronglete prosessen, og kom i mål til slutt. 
22. Rune har møte med Fagforbundet i Skien-Siljan, diskusjon om vedtaket i formannskapet 
om reduksjon av antall ansatte i kommunen. Samarbeid om forslag til 
vikarpool/ressursbank. 
23. Samling i Larvik for folkevalgte i Telemark og Vestfold. Fra oss møtte Andreas og Rune. 
26. Stiller en rekke spørsmål i Utvalg for miljø, klima og byutvikling om nytt byggeprosjekt i 
elva, sørøst på Klosterøya og om feil saksbehandling i etablering av hundeluftegård på 
Gimsøy/Klosterskogen. I forbindelse med bosetting av flyktninger i 2020 får vi vedtatt en ny 
oppfordring til kommunens etater om å opprette praksisplasser for språkopplæring. 
 
  



Desember 2019 
3. Bystyregruppemøte. 
9. Bystyregruppemøte. 
10. Utvalg for klima, miljø og byutvikling, sak 17/19, ikke godkjent sprengningsarbeid på 
Rødmyr industriområde, krever reguleringsendring. Et tilfelle av lettere å få tilgivelse enn 
tiltakelse? Rødt foreslår og får enstemmig utvalget med på at administrasjonen skal gi 
grunneier en bot, dvs overtredelsesgebyr etter plan- og bygningsloven.  
12. Bystyret: Vi foreslår en gjennomgang av kirkestruktur i kommunen, starter med å be om 
en oversikt over økonomi og bruk av kirkebygg. Får flertall for forslaget.  
12. Bystyret: Vi legger frem vårt første helhetlige budsjettforslag. Fokus på å beholde 
eksisterende helse- og velferdstjenester og å styrke NAV, og å ansette flere i faste og fulle 
stillinger. Vi får ikke flertall for våre forslag. 
13. Bystyret: Vi fremmer et felles forslag med Frp om et forhandlingsmandat for ny 
byvekstavtale som ikke har bompengefinansiering. Forslaget fikk ikke flertall.  
13. Bystyret: Vi fremmer forslag om å utsette gangbru mellom Jernbanebrygga og 
Klosterøya på ubestemt tid. Forslaget falt. Vi stemte til slutt for Aps forslag, som var det 
«billigste». 
13. Ørnulf ut i media og advarer mot «italienske tilstander» i boligutbygging langs elva. 

 
 
  



Januar 2020 
8. Johnny og Rune går ut i media og advarer mot å bygge Klosterøyabrua med dispensasjon 
fra regler om universell utforming. Helsidesoppslag i både TA og Varden om saken. 

 
 



13. Bystyregruppemøte. 
16. Vi deltar på bystyretemamøte om nytt bibliotek. Alternativet «Trekrone» ser veldig bra 
ut. 
18. Ragnar holder appell i Syrisk forening. 
21. I UKMB sender Ørnulf sender forespørsel til kommunalsjefen om mulig ulovlig parkering 
på ballbanen ved Grenland kristne skole på Strømdal. Kommunalsjefen fastslår at området 
skal være åpent for allmennheten, og at skolens parkering er strid med kommunens vilkår 
da skolen ble solgt og en heftelse som Kartverket senere brakte inn i skjøtet. Heftelsen var 
uteblitt ved en feil i prosessen. Skolen får nå en henstilling fra kommunen om å stoppe 
praksisen. 
21. Damfossbrua, rekkverk-saken i UKMB. Vi reagerer på svært mangelfull saksbehandling 
og manglende dokumentasjon. Det gjør også Høyre. Utvalgsleder spør uventet om han kan 
stoppe behandlingen og sende saken tilbake til administrasjonen. Det godtar utvalget, 
samtidig som vi støtter Høyres forslag om å sende saken til Kontrollutvalget. 
22. Vi avholder årsmøte på Bryggeriet Pizza. Andreas Käiväräinen velges til ny lagsleder. 
Tobias Drevland Lund er gjest, og holder et foredrag om forskjells-Norge. 
24. Rune deltar på kontrollutvalgsmøte. Rapporten om støtte til Odds jubileumsfest er oppe 
til behandling, og det arrangeres en slags høring med ordfører, rådmann og revisor. Rapport 
om offentlige innkjøp og Skiensmodellen behandles også. 
29. Ørnulf deltar i debatt i regi av Norsk Journalistlag avd. Telemark med tema “Hva er galt 
med Skien?”. Utgangspunktet var Odd-saken og stedet Odeon kino. 
29-30. Rune deltar på kontrollutvalgsdiskusjon på Gardermoen. Bra kompetanseheving, 
samtidig som det ble tid til dybdediskusjoner internt i kontrollutvalget i Skien. 
 

Februar 2020 
3. Vi får førstesida og et helsides oppslag i TA i forbindelse med forslaget vårt om at betaling 
for Odd-festen skal tas fra budsjettet til godtgjørelser av folkevalgte. Rune fronter saken. 

 
3. Bystyregruppemøte. 
4. Åpent temamøte på Sitt Ned med Linn Stalsberg som foredragsholder. Mer enn 70 
deltakere, så godt som fullt hus. Samarbeid med LO, Fagforbundet og FO. 
5. Rune deltar på presentasjoner av rekrutteringsselskap i forbindelse med ansettelse av ny 
rådmann. 
6. Bystyremøte. Vi reiser kraftig kritikk mot ordfører og rådmann i sak 2/20, men stemmer 
ikke for mistillit mot noen av dem. Foreslår at utgiftene til Odd-festen dekkes av budsjett for 



godtgjørelse av politikere. Blir nedstemt. Ber om at rådmannen tar nødvendige grep ovenfor 
ansatte i administrasjonen som går ut over sine fullmakter. 
6. Bystyremøte. Vi får et enstemmig bystyre med oss i forslag til vedtak i sak 4/20. Forslaget 
som ble vedtatt: 

Alle kommunale foretak og kommunalt eide aksjeselskaper innarbeider i sine 
vedtekter at Skiensmodellen skal ligge til grunn for alle kjøp av varer og tjenester. 

11. UKMB. Får vedtatt at administrasjonen i virksomhetsplanen for BDK oppfordres til å ta 
inn flere fremmedspråklige i språkpraksis, og at gode bussforbindelser til Ibsenbiblioteket 
følges opp.  
21. Etter at Rune og Ørnulf over lengre tid har forsøkt å få ut informasjon fra Grep Grenland 
AS, sendte de en skriftlig klage til ordføreren og gikk ut i media (TA) med problemene.

 



21. Møte i kontrollutvalget om Damfoss-saken. Rune krevde revisjon av den konkrete saken 
og også en mer generell revisjon av systemene i Skien kommune som skal hindre at sånne 
saker oppstår. Fikk bred omtale i både TA og Varden. 
23. Grep-saken. Ørnulf skriver formell klage til Greps ledelse på avslaget om å få se 
vedtektene, basert på Offentlighetsloven. Varsler samtidig at et nytt avslag vil bli klaget inn 
for Fylkesmannen. 
24. Styreleder i Grep Grenland AS lover at Rødt Skien (og alle andre politikere i andre 
partier) skal få den informasjonen vi har bedt selskapet om. Ørnulf har bedt om vedtektene 
og får dem tilsendt i dag, og Rune har bedt om informasjon om bonuslønninger. 
 

Mars 2020 
2. Bystyregruppemøte. 
5. Bystyremøte.  

Møtet starta med en orientering fra 
kommunelegen om koronavirussituasjonen. På 
dette tidspunktet var det en mulig smittet 
person i kommunen, og ingen større tiltak var 
iverksatt.  
 
Bystyret vedtar lokalisering av nytt bibliotek. Vi 
gikk for rådmannens innstilling om 
Kulturkvartalet, og det ble flertall for denne 
lokaliseringa. Vi stemmer for et forslag fra Ap 
om å redusere godtgjørelse til folkevalgte, og 
forslaget får flertall.  
 
Vi reiser også egne forslag til vedtak i to saker, 
men får ikke flertall i noen av sakene. Vi ønsket 
at alle partier i bystyret skulle få være med å 
utarbeide nytt delegasjonsreglement, forslaget 
fikk 10 stemmer og falt. Protokollen sier 9 
stemmer, men det er ikke riktig. Se video-
opptak fra møtet. Vi reiste også forslag om at 
rådmanntittelen skulle endres til 
administrasjonssjef, og at denne fortsatt skulle 
ansettes på åremål. Flertallet ville ha tittelen 
kommunedirektør og ansettelse i fast stilling. 
Vårt forslag fikk 16 stemmer. I begge disse 
sakene merka vi tydelig makta fra koalisjonen 
og det ledende partiet der, men det var 
interessant å se at gruppa til SV var splitta i 
saken om tittel og ansettelsesform til ny 
rådmann. 
 



 
 
 
 



10. Møte i Utvalg for klima, miljø og byutvikling (UKMB). I sak om sommerens mange 
arrangementer på Handelstorget i regi av R8/Arkaden fremmer Ørnulf forslag om - og får 
enstemmig vedtatt, en rekke vilkår som skal regulere støyforhold, opprydding og publikums 
og andre brukeres tilgang til området utenom arrangementene.  
11. Gruppeledermøte om koronavirussituasjonen. Fem personer i Skien kommune er 
bekreftet smittet med koronavirus. En av de smittede er ansatt på Venstøp skole. 
Kommunen henstiller virksomheter som samler mange mennesker (for eksempel kultur og 
idrett) om å redusere eller stenge virksomheten. Flere, blant annet Ibsenhuset, ønska ikke å 
følge opp denne henstillinga. Kommunen innfører besøksforbud på helseinstitusjoner der 
sårbare personer bor. Bystyrets temamøte 19. mars avlyses. Øvrige politiske møter går som 
planlagt inntil videre. 
12. Møte i utvalg for oppvekst. I handlingsplanen for SLT 2020-2024 fremmer Fillip følgende 
forslag: 

Det skal gjøres et forsøk ved å inkludere ungdommen mer inn i rusarbeidet, ved å 
opprette en arbeidsgruppe med ungdommer med forskjellig bakgrunn både med og 
uten rus. 

Forslaget oversendes til SLT-koordinator ved enstemmig flertall. 
12. Gruppeledermøte med hovedutvalgsledere og presse. Kommunens beredskapsledelse 
bestemte at alle skoler og barnehager i Skien stenges fra og med 13. mars og til over påske. 
Kommunen skal minimalisere antall møter. Alle kommunale ungdomstilbud stenger. Skien 
bibliotek og Skien Fritidspark stenger. Idrettshaller og Skien utstyrssentral stenges fra 13. 
mars.  Senere samme dag kommer liknende pålegg fra sentrale myndigheter. 
12. Ordfører ba gruppelederne om innspill til hvordan et eventuelt at-hoc utvalg som kan 
overta beslutningsmyndighet fra bystyret kan settes sammen. Vi foreslo en 
«samlingsregjering» hvor alle 11 partier som er representert i bystyret har en plass, og 
begrunnet det med at en slik modell ville være et veldig fint signal til befolkninga om at vi 
står tverrpolitisk sammen om å løse problemene som ligger foran oss. 
24. Møte i ansettelsesutvalg for ny kommunedirektør, Rune deltok. Vi ønska å løfte fram 
FNs bærekraftmål i stillingsutlysninga og å fjerne «målstyring» i stillingsbeskrivelsen. Begge 
deler ble rettet opp. 
27. Møte i ansettelsesutvalg for ny kommunedirektør, Rune deltok. To innspill fra Rødt. 

Ansettelsesform: Når bystyret ønska en fast ansettelse framfor åremål må vi ta 
konsekvensen av det. Derfor bør vi gå for fast ansettelse med stillingsvern og uten 
etterlønn.  
Lønn: Siden vi nå går fra åremål til fast stilling, bør utgangspunktet for 
lønnsdiskusjonen være dagens rådmannlønn minus åremålstillegget. Det blir omlag 
1,1 mill. kroner, og det er en veldig bra lønn. 

29. På vegne av Rødt sender Rune en interpellasjon hvor vi ber om at ordføreren så raskt 
som mulig setter i gang undersøkelser som kartlegger nå-situasjonen for lavinntektsfamilier i 
Skien.  
30. Bystyregruppemøte. 
31. UKMB møte på MS Teams (Ørnulf). Ifbm med den nye gang/sykkelbrua over Damfossen 
fikk Rødt vedtatt at rekkverket av sikkerhetsgrunner skal være minst 1,60 meter (en av 
normene i Statens vegvesen håndbok for bruprosjektering), og ikke 1,20 m som skissert i 
prosjektet.  
I en forespørsel til adm. stadfestet Mette Gundersen sjef for by- og stedsutvikling, at den 
omdiskuterte utvidelsen av blokkbebyggelsen på Felt 17/Klosterøya sørøst skal til 



behandling i UKMB. Vi er imot utvidelsen, og håper på å samle støtte for vårt syn (jfr. 
oppslag i Telemarksavisa). 
Gromstul-utbyggingen: Videre fikk vi besvart (kommunalsjef Finnerud) hvorfor det nå er 
snakk om kjølevannforsyning fra Norsjø og ikke mekanisk kjøling av server-klyngene, som 
det opprinnelig framgikk i planene. 
31. På vegne av Rødt sender Rune et åpent brev til ordføreren hvor vi ber om at sak i et 
passende folkevalgt organ med forslag til vedtak om å avslutte Skien kommunes praksis med 
å la barnetrygd gå til avkortning av sosialhjelp. Forslaget er en oppfølging av 
interpellasjonen som ble sendt den 29/3. Vi ba om at saken ble satt opp i «et passende 
folkevalgt organ» fordi bystyret for tida er satt helt ut av spill. 
 

April 2020 
2. Mona forsøker å ta opp en sak i flerkulturelt utvalg om situasjonen for barn og unge i 
minoritetssamfunn i Skien, men blir avvist på formelt grunnlag. Vi mener at vi fulgte de 
anvisningene vi fikk for å reise saken i utvalget, og dessuten mener vi at dette er feil 
tidspunkt å være ekstremt formalistiske på.  
 
2. Interpellasjonen vår vedrørende lavinntektsfamilier er oppe i formannskapet. 
Administrasjonen vil ikke gjøre noen tiltak. Dessverre kunne vi ikke følge opp i 
formannskapet, siden vi ikke har noen plasser der. Fulgte heller opp med svar i sosiale 
medier med kritikk av partiene i formannskapet. Skapte en del oppstuss og negative 
tilbakemeldinger fra Sv og Mdg. Interpellasjonen fikk omtale i TA. 
 
3. Rune forsøker å få inn saken til Mona i utvalg for oppvekst, som har møte i dag. Moderat 
positive signaler fra hovedutvalgsleder. 
 
 
 



 

  



24. Møte i kontrollutvalget. Gjennomgikk risikovurdering gjort av revisor, og laget en 
prioritert revisjonsplan som skal legges frem for bystyret. Rødt jobba spesielt med å få til en 
revisjon av kommunens arbeid med barnefattigdom og revisjon av hvordan administrasjon 
og demokratiet har fungert i koronakrisa. Begge disse kom med på den prioriterte lista. 

 
 



29. Rune, Fillip og Ørnulf hadde møte med ledelsen i Nav Skien. Snakka om situasjonen for 
både brukere og ansatte i NAV akkurat nå. Mye fungerer bra, men det er også noen 
områder hvor det er stor grunn til bekymring. Vi har en enormt høy arbeidsledighet på over 
10 % nå (ikke medregnet permitterte). Det er bekymringsfullt. I tillegg har vi ungdommer 
som allerede har falt utenfor ordinær opplæring eller arbeidsliv, og som NAV har fulgt opp 
(for eksempel på Talenthuset). Disse klarer vi ikke å følge opp på en skikkelig måte nå, og 
det kan gå helt galt for dem det gjelder. 
 

Mai 2020 
1. De ordinære 1. mai-markeringene var avlyst, men vi kjørte vårt eget arrangement ved 
Ole. O. Rugstads grav på Nordre gravlund. Rune og Silje hadde korte appeller, og Ragnar 
holdt hovedappell. La ned kranser. Streamet live til Facebook. Ålreit med seere på live-
sendinga, og mange visninger av video i etterkant. 
4. Bystyregruppemøte. 
7. Bystyremøte.  

Tilstandsrapport Skien grunnskole 2019, la fram forslag om at alle elevråd og 
lærerorganisasjoner skal få egne kapitler i neste års rapport, sånn at deres stemme 
kommer til uttrykk i mer enn bare tall. Oversendes utvalg.  
Lån til AS Odds Stadion, foreslo å kreve en betalingsplan fra selskapet. Vedtatt. 
"Evakuer barna fra Moria nå", støtte til uttalelse fra Skien kommune.  
Situasjonen for utsatte grupper i Skien, interpellasjon med negativ tilbakemelding fra 
administrasjonen (vil ikke prioritere). Den økonomiske situasjonen, interpellasjon 
med negativ tilbakemelding fra administrasjonen (vil ikke prioritere). 
Rådmannens sluttavtale, framførte skarp kritikk. Ingen støtte fra noen andre partier. 
Sendte anmodning om lovlighetskontroll til fylkesmannen. 

8. Kontrollutvalgsmøte. Rune påpekte at rapporter om brudd på arbeidsmiljølov var «glemt» 
i årsrapporten til Skien kommune 2019, på tross av at HR-sjef lovet at det skulle inn i 
rapporten da vi tok opp problemstillinga i november i fjor. Krevde at AML-rapportering skal 
legges inn før årsrapporten legges frem for bystyret. Full støtte fra kontrollutvalget og 
garanti fra ass. rådmann om at dette skal gjøres. Behandla også regnskapet til Skien 
Fritidspark KF, her er det ugreiheter og et stort underskudd. 
 

 



12. Utvalg for klima, miljø og byutvikling.  
I sak 44/20 - Utbyggingsavtale Site Gromstul. 
Bilag 6, Morselskapsavtale, har partene WS 
Computing AS (Google) og kommunen 
skrevet under flere punkter om 
konfidensialitet og også på at eksistensen av 
utbyggingsavtalen skal hemmeligholdes. Rødt 
hevdet at det siste trolig er ulovlig etter norsk 
lov. Kommunalsjef Karin G. Finnerud 
bekreftet at Rødt har rett.  Temaet er tatt 
opp. Google har dette som standard krav, 
men har akseptert at punktet ikke etterleves. 
Avtalen er paradoksalt publisert i saken. Så 
lenge dette nå er kjent gjennom UKMBs 
møte, trakk vi forslaget vårt om at 
administrasjonen skulle vurdere innspillet 
vårt.  
Sak 45/20 - Detaljregulering gbnr 
221/1760,2226 - Dalenetomta - Søndre 
Bjørntvedt.  Tomta etter gartneribrannen 
reguleres dessverre til industriformål. Vi gikk 
imot byggehøyden som er antydet, 14 meter, 
for de tre byggene det er snakk om. Sammen 
med posisjonen fikk vi inn krav om at 
byggenes høyder og virkning i dette spesielle 
kultur- og landbrukslandskapet skal vurderes 
av oss og bystyret når byggesaken kommer.  
Sak 49/20 Evaluering av elsykkel-støtten. Der 
vi fikk vi gitt kraftig beskjed om hva vi synes 
om denne typen tombola, urettferdig 
symbolpolitikk om man vil.  En kommune skal 
ikke drive service og tjenester for 
innbyggerne etter først-til-mølla-prinsippet, 
som det var snakk om her.  
Sak 53/20 - Gbnr 78/31 - Langerødvegen 45 - 
lager/verksted-klagesak. Her ble det tillatt å 
bygge en verkstedshall på dyrka mark på 
gården, der det drives maskinutleie og – drift. 
En privatperson klagde etter et klagefristen 
gikk ut, og fikk dermed avslag på klagen, som 
igjen ble anket og nå går til Fylkesmannen. 
Rødt ville at utvalget skulle beklage at det ble 
gitt tillatelse (av byggesaksavd.), og at 
delegasjonsreglementet oppdateres slik at 
UKMB og Utvalg for landbruk i framtida skulle 
ha alle byggesaker som berører dyrkbar 
mark. Vi fikk bra støtte, men ble nedstemt av 



formelle grunner. Flertallet mener at utvalget ikke kan saksbehandle det nye 
delegasjonsreglementet nå. Rødt er forresten utestengt fra gruppa som jobber med 
oppdateringen.  

 
 
25. Felles leserinnlegg med Mdg, Sv, Ap, V, Sp og Krf om Moria-barna i TA og Varden. 
 
25. Sendte innsynsbegjæring til kommunen, ba om en 
oversikt over alle sluttavtaler som er inngått i perioden 
mai 2019 til mai 2020. Begjæringa hadde sin bakgrunn i 
ordfører Trond Ballestad sin uttalelse i TA den 23. mai 
2020, hvor han i forbindelse med rådmannens sluttavtale 
uttaler at: "Det er en vanlig måte å løse det på for 
offentlige ansatte som må slutte, men det er ikke så 
interessant hvis det er en vanlig kommunalt 
ansatt.".  Bystyremedlem Trine Almenning (Ap) har også 
uttalt i TA og Varden at: "Det er en praksis som benyttes 
ved avslutning av mange arbeidsforhold, og ikke kun 
forbeholdt dem med høy lønn.". Vi ønska å ettergå disse 
påstandene. 
26. Utvalg for klima, miljø og byutvikling. I sak 55/20 - 
Områderegulering for Gulsetsenteret, foreslår vi å avvise 
planen pga av Rema 1000-problemet, og åpne for nye 
samtaler mellom Rema og kommunen om plassering på 
Strømdalsjordet, som opprinnelig tenkt etter vedtak i 
hovedutvalget 2016. Forslaget fikk bare vår egen 



stemme. Derimot får vi enstemmig vedtatt at Flerkulturelt utvalg skal høres ifbm med 
utviklingen av Kverndalen, sak 65/20. 
27. Bystyregruppemøte. 
 

Juni 2020 
1. Bystyregruppemøte. 
3. Mona Osman representerte Rødt i #blacklivesmatters-demonstrasjonen på Ibsenhuset. 
4. Bystyremøte.  

Stilte flere kritiske spørsmål i forbindelse med årsmeldinga til Skien Datasenter 
Utvikling AS. Styremedlem Finnerud svarte, og skal sende ut svaret skriftlig.  
Vi ga innspill til utbyggingsavtale for «Site Gromstul». Stemte for avtalen, men 
forsøkte å gi noen innspill til hvem motparten er og hva vi bør jobbe med framover. 
Sure tilbakemeldinger fra Ap og Sv på dette.  
Lovlighetskontroll - rådmannens sluttavtale, vi argumenterte for hvorfor vi har bedt 
om lovlighetskontroll. Saken enstemmig videresendt til fylkesmannen.  
Områderegulering for Gulsetsenteret, her fremmet vi eget forslag som falt (en fra Sv 
stemte med oss). Dessverre vant det absolutt dårligste forslaget frem i denne saken. 
Detaljregulering Dalenetomta - Søndre Bjørntvedt. Her fremmet vi også eget forslag, 
men saken ble utsatt. 
Omprioritering av belønningsmidler, her gikk vi sterkt imot å omprioritere fra buss til 
gangbru. Stemte imot alle delforslag, men de ble dessverre vedtatt. Stemte med et 
Ap-tilleggsforslag som reduserer muligheten til at pengene blir brukt på bru. 
Plan for forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll, her fikk Høyre dessverre flertall for 
et tilleggsforslag om økonomi og konkurranseutsetting i det planlagte revisjonen om 
vann og avløp. Den opprinnelige 
hensikten med revisjonen var 
vannsikkerhet. 
En av de artigste tinga som skjedde i 
bystyremøtet var at Silje Høyendahl 
ble valgt inn som varamedlem til Skien 
Næringsfond. Rune hadde meldt 
henne inn som kandidat, men det var 
stor uklarhet og mye diskusjon om 
fremgangsmåten. Vi hadde i 
utgangspunktet ikke forventa noe når 
vi fremma Silje som kandidat, så det 
var overraskende og gledelig at hun ble 
valgt inn som vara. 
 

8. Bystyregruppemøte. Ute i felten. Møttes på 
Bliva, gikk til Gromstul. 
 



 
 



9. Rune deltok på økonomiplanseminar. Assisterende rådmann presenterte utsiktene og 
sine idéer om hva som må gjøres. Stusselige greier. Her er det bunnlinja som teller, ikke hva 
slags tjenester kommunen skal gi til innbyggerne sine. Det blir mye å ta tak i til høsten. 
9. Vi fikk svar fra kommunen på innsynsbegjæringa oversikt 
over alle sluttavtaler som er inngått i perioden mai 2019 til 
mai 2020. Svaret er EN. Godt over 400 arbeidere har avslutta 
sitt arbeidsforhold med Skien kommune fra mai 2019 til mai 
2020 (10 % av 4300). I den perioden er det EN person som har 
fått fritak fra arbeidsplikt. Ordfører Ballestad, Ap-leder 
Almenning og flere andre feilinformerer og villeder altså når 
de sier at dette er en helt vanlig avtale. Fikk inn en liten sak i 
«Hallo TA» og «Hallo Varden» om dette. 
12. Kontrollutvalget. Behandling av Damfossbrusaken. 
Revisjonen hadde ingen forslag til vedtak i saken, derfor reiste 
Rødt følgende forslag som ble vedtatt: 

«Kontrollutvalget anbefaler at kommunen sørger for å 
ha et delegasjonsreglement og tilhørende 
kontrollsystemer som sikrer at rette organ treffer 
vedtak i saker som er av prinsipiell betydning for 
kommunen, som for eksempel saker der kommunen 
skal bidra økonomisk på et område som ligger utenfor 
kommunens ansvarsområde.  
Kommunen bør også treffe tiltak som sikrer at dokumenter blir registrert i saks- og 
arkivsystemet i samsvar med gjeldende krav.» 

Vi diskuterte også vedtaket i siste bystyre (forslag fra Høyre) om å se på selvkost og 
priskonkurranse i forbindelse med revisjon av vann og avløp. Hele utvalget var enige om at 
dette ikke måtte blandes inn i den planlagte revisjonen, og at bystyret eventuelt må bevilge 
penger til en egen revisjon om dette. Revisor påpekte også at det var lav risiko forbundet 
med saksområdet (les: ikke så interessant å revidere). 



 
  



14. Som en forberedelse til førstkommende bystyremøte la vi ut en sak om lønna til den nye 
kommunedirektøren. Vi ba om innsyn for å få vite hva den avtroppende rådmannen tjener, 
og har fremma forslag om at den nye kommunedirektøren får samme lønn. Samme jobb, 
samme lønn. 
 
16. UKMB, 1. gangsbehandling av reguleringsplanen for vannforsyningen til Gromstul. Vi 
foreslår – og får med oss posisjonen på følgende forslag:  

«UKMB ber utbyggeren av kjølevann-forsyningen til datasenteret på Gromstul utrede 
mulighetene for å utnytte returvannet til tradisjonell turbin/generator- eller 
varme/dampturbin kraftproduksjon, eller til andre vannbårne formål.»  

Forslaget oversendes administrasjonen og legges ved saken videre, sammen med en pakke 
andre punkter fra posisjonen. 
 
17. Første styremøte for Skien Næringsfond i denne valgperioden. Silje møtte opp og hadde 
stemmerett, fordi Trond Ballestad meldte frafall. Silje fikk gjennomslag for at alle vara-
medlemmene skulle få delta på opplæringen på lik linje med de faste medlemmene. 
Silje fikk også gjennom at etikk skulle være en hard faktor ved nåværende- og fremtidige 
valg om å støtte bedrifter. Dette skal også bli dokumentert og lagt frem for styret. 
 
17. Sommeravslutning for lokallaget på Bakkestranda. Bra oppmøte i supert vær. 
 

 
 
  



18. Bystyremøte  
• Ordfører foreslo å begrense taletid basert på størrelsen til partiene. Jo flere 

representanter, jo mer taletid. Vi mente det var feil, og at små partier må få lov til 
å uttrykke meningene sine på lik linje med store partier. Ble nedstemt. Fikk støtte 
fra Frp, MDG, V og Sv. 

• Ordfører tok opp en sak utenfor sakskartet, hvor hun ønska fullmakt fra bystyret 
til å gi støtte til bakeriet Didier AS. Alle gruppelederne hadde fått mulighet til å gi 
innspill på forhånd, men ikke oss. Rødt var vist «glemt». Vi gikk, som eneste parti 
i bystyret, imot å gi fullmakt til ordfører (sammen med en enkeltrepresentant for 
FrP).  

• Lønna til ny kommunedirektør. Rødt foreslo at lønna til ny kommunedirektør ble 
satt til det samme som nåværende rådmann, kr 1.115.000. Fikk bare de tre 
stemmene fra Rødt. 

• Skien fritidspark KF med negativt resultat på over 6 mill. Styreleder går av. Vi 
forsøkte å samle støtte for et forslag om å avvikle det kommunale foretaket, og ta 
fritidsparken under ordinær kommunal drift. Ikke nok støtte, valgte å ikke reise 
dette som et eget forslag nå. 

• Årsmelding for Skien kommune. Generelt ble det mye debatt i saken som vi ikke 
var helt forberedt på. Må ta tak i det til neste år. Debatt om premieavviket. Vi 
mener at regjeringa må ta ansvar for å løse dette problemet. Det ble gitt et tilskudd 
til Skien Fritidspark KF for å dekke opp merforbruket der.  

• Akson. Nasjonal helhetlig samhandling og felles kommunal journalundertegnelse 
av intensjonserklæring. Vi fremma forslag om at Skien kommune ikke signerer 
intensjonserklæringen med Akson, og ikke støtta videre arbeid med tiltaket. 
Forslaget fra Rødt fikk 12 stemmer og falt (Rødt, Sp, Sv). Er liknende forslag fra 
Ap fikk flertall. Det er stor sannsynlighet for at det var forslaget vårt som trigget 
Ap til å fremme forslaget sitt, så i denne saken vant vi bra fram med synet vårt. 

• Dalenetomta. Tilleggsforslag fra Rødt om utforming og fargesetting av nybygg 
fikk flertall. 

• Bjorstaddalen avfallsanlegg AS. Vi fremma Ida Rullestad som kandidat til styret, 
men valget ble utsatt. 

 
22. Ørnulf og Rune besøkte Grep på Rødmyr. Møtte VTA-leder og daglig leder. Positivt og 
godt møte. Viktig kunnskap når forslag om kutt kommer i budsjettdebatten til høsten. 
Rådmann foreslo allerede i fjor å reforhandle avtalen med Grep, med mål om lavere andel 
av betalinga for varig tilrettelagte arbeidsplasser. 
 
23. Vi har fått svar fra fylkesmannen på vår klage angående rådmannens sluttavtale. 
Fylkesmannen mener at ordfører kunne inngå avtalen fordi de vurderer at den ikke var av 
"prinsipiell betydning". 
 
  



Juli 2020 
4. Rødt Skien og Rødt Vestfold og Telemark frykter konsekvenser for prosessindustrien på 
Herøya, Rafnes og Frier Vest i forbindelse med kjølevannsuttak fra Norsjø til Google sitt 
datasenter på Gromstul. Rune og Ørnulf får forsida i TA sammen med Ole Dyrkorn. 
 

 
 
7. Ordføreren beslutta, på sommerfullmakt fra bystyret, å støtte bakeriet Didier AS med kr 
100.000 i kontanter og kr 100.000 i et rente- og avdragsfritt lån. Dette kommer på toppen av 
gratis husleie til en verdi av ca kr 200.000 (også fra kommunen). I tillegg vil kommunen bidra 
med gratis utemøbler og arrangere en åpningsfest seinere i år. Didier AS vil også fortsatt ha 
gratis husleie. Vi gikk, som eneste parti, kraftig imot denne støtta. 
 
7. Mona Osman ble erklært inhabil i en sak som var til behandling i Flerkulturelt utvalg. Vi er 
uenig i det, og sendte en anke til ordfører med anmodning om å ta opp saken i bystyret. 
 
14. Rune i møte med FO angående «frivillig arbeid» på Gulset Nærmiljøsenter. FO mener at 
en stillingsutlysning på Gulset Nærmiljøsenter er i krysningspunktet mellom ansettelse og 
frivillighet. Vi er enige med dem. FO sender et brev til alle gruppeledere i bystyret, og så 
følger vi eventuelt opp seinere. 

August 2020 
11. Rune sender en interpellasjon til ordfører og ber om en forklaring på hvorfor det fortsatt 
brukes stein fra India og Kina på tross av det enstemmige vedtaket i sak 4/20 hvor vi fikk 
gjennomslag for at bypakkas innkjøp av varer og tjenester skulle være i tråd med miljø- og 
bærekraftskravene som bypakkepartnerne har i sin egen miljø- og innkjøpspolitikk. 



 
13. Rune sender en henvendelse til ordfører og ber om at en sak om støtte til ICAN Cities 
Appeal blir satt opp i bystyret. Trykk fra mange kanter (ikke bare fra oss). 
 
18.  Møte i UKMB. I forbindelse med den nye reguleringsplanen for de største sandtakene 
på Nenset trues rødlista insektsarter i en del av området. Driverne pålegges å lage en 
erstatningbiotop i området. Rødt foreslo at tiltaket skal følges opp for å se om det virker. 
Posisjonen ble med oss, og forslaget ble enstemmig vedtatt. Vi ble nedstemt da vi forslo at 
de nye leilighetene ved siden av Latinskolen skal ha buede vinduer i fasadene ut mot Rektor 
Ørns gate, men vi fikk vedtatt at administrasjonen skal påpeke overfor utbyggeren at 
kommunen ønsker fosssil- og utslippsfrie byggeplasser. 
 
19. Rune og Ragnar deltar på møte i Åfoss lokalutvalg angående planarbeidet med kjølevann 
til/fra Gromstul. 
 
27. Vi får svar fra ordfører/kommuneadvokat på vår forespørsel om inhabiliteten til Mona. 
Tolker svaret slik at det har blitt begått en saksbehandlingsfeil i Flerkulturelt utvalg. 
 
27. Rune i møte med Fagforbundet om bruk av bemanningsbyrå på Skien helsehus. Blir 
enige om at vi skriver en interpellasjon hvor vi tar utgangspunkt i denne saken, og spør om 
hvordan arbeidet med heltidskultur ligger an. 
 
31. Rune sender interpellasjon til ordføreren angående bruk av bemanningsbyråer i helse og 
omsorg. 
 
31. Rune deltar i valgkomitémøte for styrekandidater til Bjorstaddalen avfallsanlegg AS, 
Ibsenhuset AS og Kontorbygg AS. Vi foreslo Ørnulf til Ibsenhuset og Ida Victoria Rullestad 
Odland til Bjorstaddalen. Dessverre var alle posisjoner gjort opp "på kammerset" på forhånd 
mellom de ulike partigrupperingene. Ingen reelle diskusjoner om kompetente kandidater til 
styrevervene. Ikke en del av verken koalisjon eller opposisjon, og dermed blir vi skvisa hele 
veien. 
 



September 2020 

 
1. Møte i UKMB. Gang- og sykkelbrua Jernbanebrygga-Klosterøya den store saken. Rødt 
fremmet en serie forslag for å få stoppet at prosjektet skulle sendes ut på anbud, subsidiert 
betales av utbyggerne og driftes og vedlikeholdes i samarbeid med kommunen. Utspillene 
fikk støte fra Frp og Bypartiet, men falt.  
Ifbm byggingen av gang- og sykkelveien langs Hoppestadveien foreslo vi at eierne av de to 
husene som skal rives innløses allerede nå. Basert på det, ble det full enighet om et 
kompromiss foreslått av KrF og oss: Kommunen kjøper ut oppsitterne straks 
reguleringsplanen er vedtatt og bruker selv husene inntil riving skjer. Dermed slipper de to 
familiene å vente i det uvisse til finansiering og byggestart er avklart. 
 
2. Medlemsmøte på rådhuset. Rune 
holder foredrag om Google, og vi har 
debatt om Google og Gromstul. Aldri har 
det vært så mange Rødt-folk i 
formannskapssalen 
 
 
 
 
  



3. Bystyremøte. Vi markerte oss i disse sakene: 
• Interpellasjon om langreist gatestein. Kommunedirektør skylder på Porsgrunn. 
• Styrevalg i Bjorstaddalen avfallsanlegg AS. Vi får inn Ida Victoria Rullestad Odland 

som vara. 
• Kommunale vigsler. Vi påpeker at arbeidere i kommunen også bør få mulighet til å 

søke om å bli vigsler, ikke bare ledere. 
• Detaljregulering for gbnr. 300/4292 - Rektor Ørns gate 2. Vi foreslår buede vinduer 

for at bygget skal passe bedre sammen med Latinskolen. Forslaget falt. Stemte også 
for Frp-forslag om å trekke bygget nærmest veien lenger inn. Falt det også. 

• ICAN Cities Appeal, saken får endelig flertall. Ble behandla sist for et drøyt år siden. 
• Valg av representanter fra frivillige organisasjoner til Flerkulturelt utvalg (sak 

125/20). Vi ber om at saken utsettes på grunn av saksbehandlingsfeil og mangelfulle 
protokoller. Overraskende nok får vi bare støtte fra Krf, og forslaget faller. Vil bli fulgt 
opp videre av oss. 

• Nye retningslinjer og valg av representanter til Skien ungdomsråd. Forslag fra Fillip 
som får flertall. 

 
9. Rune i møte med ordfører for å snakke om det som skjedde i sak 125/20 i siste 
bystyremøte. Vi gjør det klart at vi kommer til å sende vedtaket til lovlighetskontroll. Vi ber 
også om at Høyre-representanten som tok ordet i saken beklager det som ble sagt, og at det 
blir tatt en opprydding i hvordan arbeidet foregår i Flerkulturelt utvalg. 
 
11. Møte i kontrollutvalget. Samtaler med kommunalsjef for helse og velferd. Behandling av 
tilbakemelding på revisjon av skjenkesaker. Vurdering av en innmeldt sak om startlån i 
Husbanken. Følges ikke opp videre. Boligsosialt arbeid står på plan for revisjon, saken 
dekkes av den revisjonen.  
 
15. Møte i UKMB. Sammen med SV og Venstre blir vi nedstemt i kutte byggehøydene (over 
grense i sentrumsplanen) i SBBLs nye prosjekt i Prestegårdsgata, men hele posisjonen gikk 
med oss og SV i kravet om at SBBLs ikke får ta en snei av friområdet i Lundedalen. I sak 
97/20 endringer i driftsopplegget i Renovasjon i Grenland får vi lagt ved den videre 
behandlingen: “Ved eventuelle endringer i arbeidsoppgaver som følge av oppdateringen av 
renovasjonstjenestene i Grenlands-kommunene, skal de ansatte i Bjorstaddalen næring AS 
og Bjorstaddalen husholdning AS ivaretas fullt ut i forhold til sine nåværende stillinger. 
Dette gjelder også mulige kontraktsoverdragelser.  Der endringer krever ny kompetanse, 
skal de ansatte tilbys relevant opplæring, eventuelt alternativ ansettelse i kommunen.” 
 
15. Vi stiller oss bak et felles opprop om å ta imot flere flyktninger fra Moria. 
Kommunedirektøren bekrefter at Skien har økonomi til å ta imot 50 flyktninger. Rune er 
med på å lage en video sammen med ordfører og noen andre gruppeledere om saken. 
 
23. Rune deltok på eierskapsmøte hos Bjorstaddalen Avfallsanlegg AS. Svært viktig møte for 
å få en bedre forståelse av Revidert hovedplan for Renovasjonstjenester i 
Grenlandskommunene 2021-2025. Informasjonen som forelå ved behandling i UKMB kan ha 
vært ufullstendig. 
 
 



24. Rune intervjuet av Varden i forbindelse med en sak de skrev om langreist gatestein. 
 
 
 

 
 

Oktober 2020 
 
1. Bystyret: I forbindelse med saken om planstrategi, hva slags kort- og langtidsplaner 
kommunen skal utarbeide, fikk Rødt vedtatt følgende innspill rundt Googles mulige prosjekt 
på Gromstul (oversendelse til administrasjonen, innspill til arealdel til kommuneplanen):  

• Planer for hvordan en industriutbygging på Gromstul skal komme innbyggerne i 
Skien mest mulig til gode skal innarbeides gjennom hele planverket for kommunen. 
Det må også sikres en brei folkevalgt deltakelse i alle deler av dette planarbeidet. 

• Transporten til og fra et datasenter på Gromstul må avklares gjennom videre 
utredninger av hva som vil være mest aktuelt å gjøre som del av revisjonen av 
kommuneplanens arealdel. En mulig jernbanestasjon ved Gromstul, med et sidespor 
for gods- og persontrafikk, skal være en del av utredningen. 

•  Utbyggeren, Google, inviteres til en eventuell kommende diskusjon om å bidra til 
finansieringen av en jernbaneforbindelse til Gromstul. 



 
I saken om videre planlegging av Ibsenbiblioteket og den nye driftsmodellen, foreslo vi å få 
vurdert om AS Ibsenhuset skulle nedlegges og driften legges inn i kommunen. Med 
samboerskapet Ibsenhuset/Ibsenbiblioteket mente vi at det er unaturlig med to ulike 
organisasjoner. Forslaget falt med ni stemmer (R, KrF, SV og Fnb) 
 

 
 
 
 



 
 
12. Bystyremøte, kommunaldirektøren budsjettorientering. Mye å ta fatt i. De vanlige 
kuttforslaga dukker opp igjen, og det er kutt som alle vet at ikke vil få noe politisk flertall. 
Legger kommunaldirektøren inn disse tinga for at politikerne skal få noen lavthengende 
frukter, og «redde» tiltak som også har stor støtte i befolkninga? Et eksempel er 
Miljøpatruljen, som nok en gang ble foreslått nedlagt. 
 
13. I UKMB foreslo vi – og fikk overraskende vedtatt – et forslag om at bypakka innfører I  
bompenger for elbiler/nullutslippskjøretøy på 50 prosent av avgiftene for bensin- og 
dieselkjøretøyer. Det har regjeringen åpnet for, uten godkjenning i Stortinget. Bare to 
stemte imot (SV og MDG). Bakgrunnen er revisjonen av handlingsprogrammet for bypakka 
og inntektssvikten som følge av elbil-veksten. Rødt er prinsipielt imot bompenge-betalt 
veibygging, men den økende skjevheten og urettferdighetene i elbilpolitikken tilsier at vi 
skal mene noe om bypakka og pengebruken. Vedtaket følger saken og må eventuelt 
aksepteres i alle kommunestyrene i bypakka.  
 



19. Gruppeledermøte. Ordfører ville diskutere digital votering med partia. Rune foreslo å 
tenke smått og lokalt, og lage bestillinger til lokalt IT-næringsliv på de digitale løsningene vi 
trenger. Små bestillinger som senker risikoen for å mislykkes, og små bestillinger som gjør at 
vi slipper å kjøre anbud (for da kommer bare de store utenbys-firmaene og snapper alle 
jobbene). Om vi ikke akkurat fikk gjennomslag, så ble vi definitivt lytta til her. 
 
22. Bystyremøte. Temamøte om samfunnsplan. Meldte blant annet tilbake vårt ønske om at 
etablering av datasenter må være med i alle deler av planverket i kommunen. 
 
26. Rune i møte med Fagforbundet angående svaret fra kommunedirektøren på vår 
interpellasjon om bruk av bemanningsbyråer, vikarpool og heltidskultur. Jobba fram et 
tilsvar til bruk i neste bystyremøte. 
 

 
 
 
 
29. Bystyremøte.  

• Interpellasjon om bruk av bemanningsbyråer i helse og omsorg. Her har Rune vært i 
tett dialog med Fagforbundet, og vi er enige om at svaret fra kommunedirektøren på 
våre spørsmål er helt uakseptable. Vi ga veldig tydelige tilbakemeldinger på det, men 
dessverre var det ingen aviser som plukka opp saken. 

• Interpellasjon om EØS/ESA og Skiensmodellen: Svaret fra ordfører til ESA var bra, 
men vi er ikke helt tilfredse med tilbakemeldingene vi har fått fra ordfører på 



spørsmåla vi stilte. Vi mener at Skien burde samordne seg med andre kommuner, 
sånn at vi står sterkere mot det presset som kan komme fra ESA i denne saken.  

• Renovasjon i Grenland: vi la fram to tilleggsforslag: 
o Det legges fram en ny sak for bystyret i Skien hvor det reelle lånebehovet ti 

Renovasjon i Grenland gjøres rede for.  
o Endring av låneramme til Renovasjon i Grenland gjøres ut fra en vurdering av 

det reelle lånebehovet. 
Forslaga fikk bare våre 3 stemmer. 

• Handlingsprogram Bypakke Grenland: her dukka vårt forslag om (redusert) 
bomavgift på elbil opp, men nå som en innstilling fra formannskapet. Fikk flertall. 

• Lovlighetskontroll - valg av representanter fra frivillige organisasjoner til Flerkulturelt 
utvalg, oversendt til fylkesmannen. Vårt spørsmål er: kan bystyret gjøre vedtak i 
saker selv om de blir gjort kjent med saksbehandlingsfeil og mangelfull 
dokumentasjon? 

 

 
 
 
  



November 2020 
 
2. Rune i møte med de streikende vekterne i Norsk Arbeidsmandsforbund i Skien. Skrev en 
interpellasjon til ordfører i Skien sammen med dem, hvor vi ber om informasjon om kjøp av 
vektertjenester i kommunen. 
 
3. Møte i UKMB... 
 
 

 
 



 
 
12. Bystyremøte. Dette skulle egentlig vært et temamøte om økonomisk sosialhjelp, men 
ordfører bestemte at sluttbehandling av detaljregulering for kjølevann til Gromstul. Vi var 



det eneste partiet som mente at det ikke var nødvendig å hastebehandle denne saken. Både 
eksisterende industri i Grenland, nabokommuner og lokallag har hatt innvendiger, og vi 
mente at det ville være helt greit å vente en måned eller to med sluttbehandlinga. Stemte 
for et forslag fra Mdg om en uavhengig kontroll av effektene av returkjølevann til Norsjø, 
som i praksis var likelydende med det vi tidligere har foreslått i UKMB. Fikk bare stemmer 
fra Rødt og Mdg. Når vi ikke nådde fram med å stoppe hastebehandinga og ikke nådde fram 
med en uavhengig kontroll, valgte vi allikevel å stemme for kommunedirektørens innstilling i 
saken. Det er ikke noe spesielt å utsette på utredningene som er gjort i seg selv, de er 
forholdsvis grundige og ryddige. Det er hastebehandinga og flertallets ignorering av innspilla 
fra eksisterende industri i Grenland vi reagerte på. Temamøtet kom i gang én time forsinka 
på grunn av denne hastesaken. Viktig tema, og en god rapport fra SOFAK som er verdt å 
studere nøye.   
 

 
 
13. Møte i kontrollutvalget. Kommunalsjef for oppvekst orienterte. Rune spurte om hvorfor 
Skien kommune skilte seg negativt ut i forhold til at elever mistet spesialundervisning i 
våres. Regjeringa har vært tydelig på at det ikke skulle ha skjedd. Skien kommune var langt 
dårligere her når vi sammenlikner med andre kommuner. Kommunalsjefen forsikret om at 
de hadde tatt lærdom av det som skjedde, og at det vil bli bedre håndtert neste gang det 
blir behov for mer nedstengning. Godkjenning av prosjektplan for revisjon av kommunes 
arbeid mot barnefattigdom. Her hadde revisor blant annet kludret det litt til med nytale, og 
kalt barnefattigdom for «barn som bor i familier med vedvarende lavinntekt». Rødt ga 
tydelig tilbakemelding på korrekt begrepsbruk og at revisor må unngå nytale. Fikk støtte fra 
resten av kontrollutvalget. Andre viktige ting som er på gang er revisjon av samhandling 



(utskrivningsklare pasienter) i kommunen, og en forenklet 
etterlevelseskontroll av økonomiforvaltningen i forbindelse med 
private barnehager. 
 
20. Rune i dialog med FO om en mulig interpellasjon i 
forbindelse med aktivitets- og redegjørelsesplikten i likestillings- 
og diskrimineringsloven. 
 
25. Vi sender inn en høringsuttalelse fra Rødt Skien i forbindelse 
med søknad fra Skien Fjernvarme AS om tillatelse til brenning av 
returtrevirke etter forurensningslova. Vi mener at det ikke bør 
gis en dispensasjon til å fravike fra krav om temperatur og 
oppholdstid i forbrenningsovnen.  En slik dispensasjon gi kan ha 
potensiale for at det utvikles dioksiner i denne type forbrenning. 
 
 

Desember 2020 
 
8. Møte i UKMB. Vi fraråder at Fylkesmannen gir Skien 
fjernvarme AS tillatelse til å fyre med oppkvernet returtrevirke 
pga forurensningsrisikoen (særlig dioksiner). Vi blir også med på 
et fellesforslag fra posisjonen, som generelt sier seg negative til 
søknaden. Rødts forslag følger saken til Fylkesmannen.  
 
10. Bystyremøte – budsjett.  

• 161/20 - Tilskudd 2021, Den norske kirke. Forslag som 
ble nedstemt: Det foreslåtte tilskuddet til Kirken for 
2021, på kroner 28 317 000, reduseres med 10 prosent 
til kroner 25 485 300. 

• 167/20 - Leieavtale og tjenesteytingsavtale mellom Skien 
kommune og Skien Fritidspark 

• 170/20 - Utskriving av eiendomsskatt 2021. Foreslo å 
øke skattesats fra 3,9 til 4,0 promille. Nedstemt. 

• 174/20 - Budsjett og økonomiplan 2021-2024. Vi la fram 
et godt og skikkelig gjennomarbeida budsjettforslag med 
hovedfokus på bekjempelse av barnefattigdom. I 
budsjettet lå den blant annet inne gratis barnehage for 
5-åringer, gratis kulturskole samt å avslutte praksisen 
med å la barnetrygda gå til avkortning på økonomisk 
sosialhjelp. Vi foreslo også kutt i politikergodtgjørelser 
og kutt i støtta til kirka. Ingen støtte å få fra andre partier. 

• 174/20 - Budsjett og økonomiplan 2021-2024. Vi hadde (i tillegg til budsjettforslaget 
vårt) to verbalforslag: opprette et kommunalt bemanningsbyrå med fast ansatte 
vikarer samt å sentralisere og styrke kommunens bruk av praksisplasser. Ingen av 
disse forslaga fikk støtte heller. 

 



11. Bystyremøte.  
• 177/20 - Saksfremlegg Helsefellesskap. Vi foreslo at brukerne representeres av en 

eller flere brukerorganisasjoner, ikke av pasient- og brukerombudet. Ingen støtte for 
forslaget. 

• 178/20 - Felles bysykkelordning i Grenland. Vi foreslo at kommunen tok eierskap til 
data om bruken av bysykler. Kun støtte fra Mdg. 

• Interpellasjon om Skien kommunes sikkerhetstjenester. Bakgrunnen var 
vekterstreiken, og vi hadde samarbeida med Norsk arbeidermandsforbund om 
denne interpellasjonen. Positive tilbakemeldinger fra kommunedirektør, kommunen 
skal bli bedre på innkjøp av sikkerhetstjenester. 

• Interpellasjon om likelønn, har samarbeida med FO om dette. 
 

 
 



Januar 2021 
 
11. Ørnulf med god kronikk i TA om utbygginga som er planlagt i elva sør-øst for 
Klosterøya. Vi oppfordrer utbygger Conceptor om å legge vekk utbyggingsplanene, men har i 
tillegg flere konkrete forslag til hva kommunen kan og bør gjøre i saken. 
 
12. Formannskapsmøte. Vi har jo ikke noen plass her, og derfor hadde vi sendt inn to 
høringsinnspill til sak 2/21 - Planprogram Kommuneplanens samfunnsdel. Vi anmodet i vårt 
høringsinnspill om at arbeidet med ringvirkninger rundt av datasenter bør inn i alle deler av 
planverket. Dette har kommet inn i planprogrammet for kommunens samfunnsdel.  
 
19. UKMB-møte. I saken om utbyggingen Utsikten på toppen av Strømdalsåsen, fikk vi med 
åtte mot fem stemmer (SV, MDG, Høyre, Bypartiet) vedtatt at en av boligene skal være fullt 
ut tilgjengelig også terrengmessig. Dette kommer da i tillegg til at utbygger selvsagt skal 
oppfylle alle bygningsmessige krav (Tek 17) om universell tilgjengelighet. 
 
 
29. Møte i kontrollutvalget 

• Rapport, forvaltningsrevisjon av 
vann og avløp i Skien kommune. 
God kvalitet på tjenestene, men 
mangelfullt på risikovurderinger 
og internkontroll.  

• Rune hadde bedt om at HR-sjefen i 
Skien kommune redegjorde for 
hvordan midlertidig ansatte blir 
behandla i Skien kommune. Det 
har kommet fram flere saker hvor 
kommunen har kvittet seg med 
vikarer som har krav på fast 
ansettelse. Rune var ikke tilfreds 
med redegjørelsen til HR-sjefen, 
men fikk ikke kontrollutvalget 
med seg på å gjøre ytterligere 
undersøkelser.  

 
 
 
 
 

Februar 2021 
 
4. Bystyremøte. Vi er forbanna over at et innbyggerinitiativ om å om å utsette bygginga av 
brua mellom jernbanebrygga og Klosterøya blir avvist av bystyret. Frp melder saken inn til 
lovlighetskontroll. Vi har også et tilleggsforslag til høringsinnspill til 
Samferdselsdepartementet om bompenger: «Å kunne ta høyde for betalingsevnen til ulike 
samfunnsklasser». De andre partia likte ikke at vi snakka om klasser, men etter at vi skreiv 
om litt fikk vi flertall for innspillet. 



 
 
9. UKMB-møte. Med unntak av kulturområdet, er de andre etatene svært dårlige til å ta inn 
folk i praksis og språktrening. Det har vi vært kritiske til lenge. I dag fikk vi enstemmig 
vedtatt følgende: “UKMB ber områdene kommunalteknikk, by- og stedsutvikling og eiendom 
ta sin del av ansvaret for kommunens integreringsarbeid ved å opprette praksisplasser og 
plasser for språkopplæring.” 
 

Mars 2021 
 
4. Bystyremøte. Vi er kritiske til at Skien skal få et «løft» gjennom «vekst», og for øvrig 
lurer vi på hvem kommunedirektøren sikter til når hun vil ha inn eksterne partnere for å gi 
Skien et «løft». Vi er også kritiske til at Kontorbygg skal bidra med kapital til privat 
utbygging av Meierikvartalet, og foreslår at styret stiller som vilkår for selskapets deltakelse 
at en andel av boligene som planlegges øremerkes omsorgsboliger og rimelige leiligheter for 
førstegangskjøpere. Forslaget følger saken videre. I forbindelse med leieavtale og 
tjenesteytingsavtale med Fritidsparken varsler vi at vi vil komme med forslag om at 
kommunedirektøren utreder konsekvensene av å avvikle foretaksmodellen. Kommer til å 
reise dette forslaget i et seinere bystyremøte, men varsler nå for å gi alle partia god tid til å 
vurdere forslaget. Vi ønska også full parkeringsavgift for el-biler, men flertallet i bystyret 
ville ha halv avgift. 
 

 
 
9. UKMB-møte. Ny parkeringsording ved nye Skien legevakt: Sammen med Ap får vi 
vedtatt at parkeringen skal være gratis, maks tre timer, med digital registrering av bilnummer 



i resepsjonen. I høring til ny lov om kommunenes ansvar for vanskeligstilte i boligmarkedet, 
fikk vi vedtatt å be om at departementet utreder alternativer til «gjengs leie» for kommunale 
utleieboliger. 
 
19. Kontrollutvalgsmøte. I tillegg til Rune, som har fast plass i utvalget, var Inger innkalt 
som vara til dette møtet. Orientering om boliger for mennesker med lav boevne. Vanskelig å 
se at kontrollutvalget kan bidra med noe i denne saken nå. Det var også meldt inn en 
interessant sak om saksbehandlinga i forbindelse med utbyggingsavtale på Gromstul. Her var 
det kommet inn et høringsinnspill innen tidsfristen, men saken ble behandla i bystyret før 
fristen gikk ut. Vi var veldig kritiske. Ba om at kommunedirektør kommer til neste møte for å 
redegjøre. Fikk oppslag i TA. 
 

 
 
25. Bystyremøte. Ordfører tok initiativ til å støtte lokalt næringsliv som er ramma av den 
siste covid-19 nedstengninga ved å kjøre kommunale innkjøp fra bedrifter. Spesifikt tenkte 
hun på å kjøpe blomster fra blomsterbutikker som har måttet stenge, og å plassere blomstene 
på sjukehjem. Vi kom med tilleggsforslag «bidrag skal bare ytes til bedrifter som betaler 
tarifflønn eller bedre til sine arbeidere». Enstemmig vedtatt.  
 
Det var flere RiG-saker oppe til behandling, og vi var spesielt kritiske til hvordan 
Bjorstaddalen ikke blir hørt eller brukt som høringsinstans. Vi reiste flere konkrete forslag, 
ett av dem ble oversendt UKMB for videre behandling: «Bystyret ber kommunedirektøren om 
å utrede fordeler og ulemper ved å la Bjorstaddalen Husholdning AS overta oppgavene som 
Renovasjon i Grenland utfører i dag.».  
 



I en sak om fritidsparken angrep Søvde (V) kollektive arbeidsavtaler, og det lot vi selvsagt 
ikke passere uten å si tydelig ifra. Saken om lånet til AS Odds Stadion var nok en gang oppe 
til behandling, og Mdg/Sv foreslo å slette gjelda. Vi var ikke enige, og krever at bedrifta 
legger fram en nedbetalingsplan (nok en gang). Vi hadde også en interpellasjon om 
Menstadslaget og monumentet på Menstad. Var ikke fornøyd med svaret fra 
kommunedirektøren. 
 
30. Høringssvar til nytt saksbehandlingsreglement. Det er mange ting vi er kritiske til i det 
foreslåtte reglementet. Rune og Ørnulf sendte inn et fyldig høringssvar. Også sendt til 
TA/Varden. 
 

April 2021 
 
8. Bystyremøte. Dette var et temamøte om forebyggende arbeid med sårbare barn og unge. 
Det ble også behandla noen saker som hang igjen fra forrige bystyremøte. 
 
13. Helside i TA om Menstadslaget. 
Rune, Mikael og Ragnar stilte opp ved 
monumentet og vaska det. Jobber for å 
få til et arrangement på 90-årsdagen for 
slaget. 
 
 
 
13. - 21. UKMB  I en forespørsel setter 
vi søkelyset på forfallet på tre 
eiendommer i Snipetorp og det 
generelle tilsynet med eiendomsmassen 
i området. Vi peker på at finnes 
dekning i reguleringsbestemmelsene for 
å gripe inn. Lokalutvalget gir oss bred 
støtte. Byggesaksavdelingen 
konkluderer med at de skal gå i dialog 
med eierne av de tre omtalte 
eiendommene med sikte på å få orden 
på vedlikeholdet. 
 
Oversendelsesforslaget vårt fra bystyret 
om å om å utrede fordeler og ulemper 
ved å la Bjorstaddalen Husholdning AS 
overta oppgavene til RiG gikk i dass. 
Utvalgsleder Aas foreslo å ikke 
behandle saken videre, og fikk flertall 
for det. 
 
 
17. Rune i LO-radioen, snakka om Menstadslaget og jobben vi gjør for å ruste opp 
monumentet og å gjøre slaget og sakene det ble kjempa for bedre kjent. 
 



29. Bystyremøte. 
• Saksbehandlingsreglement – her hadde vi et veldig godt samarbeid med 

Arbeiderpartiet i forkant av møtet, og alle våre innspill fra høringsuttalelsen ble tatt 
med i et fellesforslag. Dette forslaget fikk flertall, men paragrafen om at om 
eldrerådet, rådet for personer med funksjonsnedsettelse, ungdomsrådet og flerkulturelt 
utvalg skulle få møte- og talerett i folkevalgte organer blei dessverre utsatt. I denne 
saka ga vi også klare og tydelige tilbakemeldinger til Ap og resten av koalisjonen på 
det vi mener er makt-arroganse. 

• Skien tomteselskap – vi tok til orde for å gjenopplive dette selskapet, eller mer 
generelt at skal bli mer aktiv i erverv og utvikling av boligområder. Oversendt 
administrasjonen for nærmere vurdering. 

• Digitaliseringsstrategi – reiste mange forslag her, blant annet 6-timersdag som følge 
av effektiviseringa som digitaliseringa vil gi. Vi mener at effektiviseringsgevinsten 
må komme arbeiderne til gode. Støtte fra Mdg og deler av Sv (splittelse i den gruppa 
når vi løfter fram arbeidersaker...). 

 
30. Kontrollutvalgsmøte. Vi fant og påpekte feil å årsmeldinga til kommunen, det ser ut til 
at de har blanda sammen prosent og prosentpoeng i store deler av rapporten. Regnskapet er 
ok, og resultatet er på 91 millioner kroner. Revisor påpekte at regnskapet ble levert inn for 
seint, men det var på grunn av sykdom hos sentrale personer i kommunen. Behandla også 
revidert regnskap fra Skien fritidspark. Stort underskudd, men ingen merknader fra revisor. 
Til slutt behandla en klage på saksbehandlinga i forbindelse med utbyggingsavtalen mellom 
kommunen og WS Computing (Google). Uttalelsen ble levert innen fristen, men saka blei 
behandla tidligere samme dag i bystyret. Dermed ble ikke bystyret gjort kjent med 
høringsuttalelsen. Rødt mente at det var nødvendig at kommunen gjennomgikk rutinene sine, 
men vi fikk ikke støtte fra resten av kontrollutvalget. De mente at "det er lov å gjøre feil", og 
vedtaket ble dermed bare at kontrollutvalget tok forklaringa fra kommunedirektøren til 
orientering. 
 

 
 



Mai 2021 
 
4. UKMB I forbindelse med byggingen av to 
såkalte hardbrukshus ved Porsgrunnsveien på 
Tollnes* gikk vi sammen med posisjonen om et 
vedtak som i mye større grad forplikter 
administrasjonen til et bredt samarbeid for at 
sånne tiltak skal skje mindre smertefritt enn i 
dag. Vi fikk også enstemmig vedtatt at 
byggesøknader for framtidige hardbruks-boliger 
og tilsvarende legges fram til behandling i 
utvalget.  * Saken i dag gjaldt en rekke klager fra 
berørte naboer. De ble ikke tatt til følge. Dermed 
går de automatisk til Statsforvalteren. 
 
20. Bystyremøte. Vi sendte en hyllest til arbeidet 
i Grep, i forbindelse med behandling av 
årsmeldinga. Bygarasjen AS la også fram 
årsmelding, og vi kom med bitende kritikk av 
styrets beretning. Styreleder Trond Ballestad 
beklaga. Det er også noe rufs med styrehonorarer 
i dette selskapet, Rune følger det opp. Som et 
haleheng til denne saken ble parkering foran 
rådhuset diskutert. Ørnulf holdt kveldens aller 
beste innlegg, og det gikk den veien vi ønska 
(ingen parkering foran ett av byens flotteste 
bygninger). Vi hadde også et innlegg til støtte for 
en “redningsaksjon” for fastlegeordningen. Vi 
foreslo også Rune til representantskapet i RiG, 
bare sånn for å markere oss. Fikk 3 stemmer, som 
forventa. Et forslag om opprop fra Skien 
kommune i Palestina-saken blei jobba med 
sammen med Mdg, Ap og Sv. Fikk ikke nok 
støtte til at vi fikk den opp til behandling, 
forsøker igjen i neste bystyremøte. 
 
  



Juni 2021 
 
1. UKMB  
Vi fikk enstemmig vedtatt at kommunen skal innlede samtaler med Google om den nye 
bredbåndplanen og mulige samarbeidsprosjekter, hvis Google etablerer seg på Gromstul.  
Utbyggingen i Kverndalen: Vi fikk påpekt, og bekreftet av planavdelingen, at det ikke skal 
brukes Kina-stein e.l. langreist stein i de offentlige områdene. Vi foreslo, men ble nedstemt i 
disse sakene:  
 
Ny blokkbebyggelse i Hauges gate 27 på Marensro (det gamle teglsteinsbygget) skal ha 
saltak, som eller i området. Nedstemt ble vi også da vi foreslo at fylkeskommunen og 
bypakke-kommunene skal ta eierskap til alle brukerdata som høstes fra den nye 
bysykkelordningen (elsykler o.l.) 
 
I forbindelse med den nye hovedplanen for renovasjonstjenester i Grenland fikk vi Høyre, 
Frp og Bypartiet med oss på vårt tidligere forslag om å be kommunedirektøren utrede 
fordeler og ulemper ved å la Bjorstaddalen Husholdning AS overta oppgavene som 
Renovasjon i Grenland utfører i dag. Nedstemt av posisjonen, men såpass på hekta at vi må 
gå videre med saken i neste bystyremøte. 
  
11. Avisoppslag (TA). Milepæl for oss i arbeidet med å få stoppet utbyggingen i elva på 
Klosterøya sørøst. NVE fastslår at planen krever konsesjon. Et resultat av at vi satte søkelyset 
på grunnleggende mangler i reguleringsplanen for hele Klosterøya fra 2010. 

 
 
  



 
11. Kontrollutvalget. 
Eierskapskontroll Grep Grenland. Dette selskapet er på 
rett spor nå. Noen ting å ta tak i i forhold til 
eierskapsmeldinger, og kommunene må samordne sine 
føringer om samfunnsansvar. Interkommunale selskap er 
en krevende selskapsform. Rune tok også opp saken om 
styrehonorarer i Bygarasjen. Førte til vedtak i 
kontrollutvalget om at bystyret må gi en oversikt og 
tilbakemelding over hvordan styrehonorar justeres i 
forbindelse med generalforsamlinger i de kommunale 
selskapene. 
 
 
August 2021 

17. UKMB I sak 61/21, videre utredning av om Skiens 
brannvesen skal gå inn i IKS-et Grenland brann og 
redning (GBR), fikk vi enstemmig støtte for at 
kommunens arbeidsgruppe i det videre arbeidet skal stille 
følgende betingelser: 

•  I selskapsavtalens § 1-3. Formål og i selskapets 
vedtekter, tas det inn en bestemmelse som 
fastsetter at selskapet til enhver tid skal være et 
fullverdig, operativt brann- og sikkerhetsforetak 
som ikke på noe tidspunkt, helt eller delvis, kan 
omgjøres til et bestillerselskap.  

•  Trygghetsavtalen som omtales i kapittel 8, 
avtaler, skal omfatte også framtidige ansatte i 
selskapet. 

• UKMB ber om at det i det videre arbeidet med en 
mulig inntreden i GBR vises en konkret oversikt 
over hvilke faglige, beredskapsmessige og 
sikkerhetsmessige fordeler Skien kommune kan få 
av en deltakelse i selskapet. 

• UKMB ber om en statusrapport fra det videre 
utredningsarbeidet i god tid før et mulig 
samarbeidsforslag legges fram til 
realitetsbehandling. 

Rødt Skien er prinsipielt imot IKS-er, men vil la 
utredingen gå sin gang fram til en mulig inntreden i 
selskapet 1. januar 2022. 
 
 
  



September 2021 
 
2. Bystyremøte. Vi kritiserte sterkt de enormt høye styrehonorarene i Skien kommunale 
pensjonskasse. Minnet også bystyret på at kontrollutvalget venter på en tilbakemelding om 
hvordan styrehonorar justeres i kommunale virksomheter.  
 
Fillip Rønning Jakobsen har flytta til Bergen, søknad om fritak fra politiske verv ble behandla 
i dette bystyremøtet. Nytt fast bystyremedlem for Rødt blir Margareth Rimmereide og nytt 
fast medlem i utvalg for oppvekst blir Mona Osman. 
 

 
 
 
30. Bystyremøte.  
Mens mange av medlemmene i bystyret i Skien valgte å legge all sin kraft inn i å diskutere to 
parkeringsplasser foran rådhuset, forsøkte vi å få fokus på de demokratiske utfordringene 
med å sette ut kommunale oppgaver i egne selskaper. Vi tok for oss to selskaper i to ulike 
saker: Sør-Øst 110 IKS og Grenland Havn IKS. Fikk flere useriøse og ufine tilbakemeldinger 
fra andre bystyremedlemmer, blant annet fra ordføreren. 
 
I sak 126/21 - Nye heldøgns omsorgsplasser meldte vi tydelig fra om at vi ville støtte alle 
forslag som setter i gang planlegging av nye kommunale  sykehjemsplasser. Mangel på 
sykehjemsplasser er et problem. 
 
I sak 128/21 - Sluttrapport for etableringen av Kvalifiserings- og integreringsenheten (KIE) 
fikk vi enstemmig vedtatt at administrasjonen skal utrede muligheten for å utvide 
elevgrunnlaget til KIE til å omfatte innvandrere som har gjennomført rett- og pliktundersving 
og/eller er ferdige i introduksjonsprogrammet. Videre fikk vi, mot Venstres ene stemme, 
oversendt et ønske om at kommunen skal satse mer og mer systematisk på å ta inn folk i 
språk- og arbeidstrenings-praksis. Begge forslagene handler om å styrke kommunens 
integreringsarbeid (og innsats mot fattigdom). 
 
 
  



Oktober 2021 
1.Kontrollutvalgsmøte. Utvalget behandlet kommunerevisjonens rapport om barnefattigdom 
i Skien, en revisjonsrapport som utvalget ba om på initiativ fra oss. Saken startet i 
kontrollutvalgsmøtet den 30. januar 2020, da Rune ba om at det ble gjennomført en sånn 
forvaltningsrevisjon. Dette er en av våre aller viktigste saker i denne valgperioden, og vi har 
jobba hardt og lenge med den. Med revisjonsrapporten i har vi et veldig bra verktøy for det 
videre arbeidet vårt i kampen mot barnefattigdom i Skien. Telemarksavisa slo opp saken både 
i nettavisa 29. september og i papiravisa 1. oktober. Mona Osman (oppvekstutvalget) om 
Mikael Backe frontet saken for oss. 

 
 
 



9. Avisinnlegg. Ørnulf med kronikk i Varden, påpeker at brua mellom Skien brygge og 
Klosterøya slett ikke er vedtatt og klar for byggestart. 
 
 

 
  



November 2021  
 
4. Bystyremøte.  
 
Nok en gang påpeker vi mangelfull rapportering om styrehonorarer, denne gangen i Vekst i 
Grenland IKS og Gea Norvegica Geopark IKS. Det ble også fatta et viktig vedtak om at 
kommunen ikke skal ha plasseringer i selskaper som har aktiviteter tilknyttet områder som er 
okkupert i strid med folkeretten. 
 
Den store saken i dette bystyret var 137/21 - Renovasjon i Grenland. Nok en gang tok vi til 
orde for at det kommunalt eide aksjeselskapet Bjorstaddalen Husholdning AS ikke blir hørt. 
De har hevda at de kan overta all renovasjon i Skien fra RiG, og at de kan gjøre det billigere. 
Vi mente at saken nå måtte utsettes, sånn at alternativer blir skikkelig utreda sånn som vi har 
foreslått tidligere. Fikk ikke støtte for dette. Da ble det viktig å sikre de ansattes rettigheter, 
og etter en del fram og tilbake fikk vi flertall for dette forslaget fra Rødt: 
 

Ved et eventuelt behov for nedbemanning i eller avvikling av Bjorstaddalen 
Husholdning AS som følge av at de strategiske valga og prioriteringene som 
Renovasjon i Grenland gjør, skal alle berørte ansatte sikres arbeid med minst like 
gode lønns- og arbeidsvilkår som de har i dag. Denne garantien skal også omfatte de 
ansattes pensjonsordning som under en eventuell ny arbeidsgiver skal være den 
samme eller tilsvarende, med minst like gode ytelser som tidligere avtaler. 

 
Da har vi i alle fall sikra de ansatte nå som bystyret har bestemt at kommunen ikke skal gjøre 
sortering av avfall selv, men flytte det til Vestfold.  
 
I dette bystyremøtet ble forvaltningsrevisjonsrapporten «Like muligheter i oppveksten - 
kommunens arbeid med barnefattigdom» behandla. Vi fikk gjennom et oversendelsesforslag 
om at kommunale boliger sørge for at boligens størrelse er godt tilpassa familiens behov og 
antall medlemmer i husstanden. Vi forbereder flere saker i utvalg for oppvekst. 
 

 



 

 
 
 



 
16. UKMB. Vi fremmet forslag til en uttalelse fra utvalget. 
Utvalgsleder Knut Einar Aas nektet å ta utspillet opp til 
realitetsbehandling.  
 
Uttalelsen ble lagt ved protokollen og fikk etterpå betydning 
for hele sakskomplekset:  
 
 “I avisen Varden ble det på nettet mandag 15. november og i 
papiravisen tirsdag 16. november kjent at ordføreren under 
behandlingen av sak Gbnr 216/383 - Faråsen - enebolig -
Klagesak 7/9 -21 i UKMB 14. september 2021 sendte 
tekstmeldinger (SMS) til to av utvalgets representanter. 
SMS-ene inneholdt synspunkter og opplysninger som kunne 
bli oppfattet som ureglementert innblanding og forsøk på 
påvirkning i utfallet av saken. I avisoppslaget bekreftet 
ordføreren de faktiske hendelsene. 
 
UKMB mener at ordføreren på denne måten på en uheldig måte har utfordret 
utvalgets integritet og arbeidsro. I SMS-ene ligger det også påstander, 
saksopplysninger, om at klageren skal ha begått ulovligheter på sin eiendom. Vi 
forutsetter at byggesaksavdelingen umiddelbart følger opp dette.” 
 
19. Kontrollutvalgsmøte. 
Rune og Helene Røsholt (H) 
meldte affæren inn for 
kontrollutvalget. Ordfører 
Foss Five måtte forklare seg.  
 
Utvalget fattet dette vedtaket:  
«Kontrollutvalget tar 
ordførers redegjørelse til 
etterretning og anser SMS-
korrespondansen som brudd 
på de etiske retningslinjer for 
de folkevalgte. Dette har 
ordfører sagt seg enig i. 
Kontrollutvalget ber 
revisjonen ta denne saken 
som et eksempel i forbindelse 
med bestilling av 
prosjektplanen for det neste 
forvaltningsprosjektet som er 
behandling av politiske 
saker.» 
 
Vi hadde flere forslag til vedtak, men ble nedstemt. «Det igangsettes en 
forvaltningsrevisjon som skal forsøke å belyse følgende spørsmål: Hvor går 
grensene for hva en ordfører kan gjøre for å påvirke utfallet av en sak i et politisk 
utvalg? Er vedtak i sak 76/21 i utvalg for klima-, miljø og byutvikling lovlig fattet, 
sett i lys av den påvirkninga ordfører kan ha hatt på saken? I hvilken grad har 



ordfører fulgt kommunens etiske retningslinjer for folkevalgte i den aktuelle saken? 
Kan ordfører eventuelt ha brutt andre regler eller lover i den aktuelle saken?» 
 

24. Avisoppslag. Johnny Ingebrigtsen tar opp en veldig stygg sak fra regjeringa, som foreslår 
avkorting av inntekter for folk som har uføretrygd. Saken spredte seg til flere aviser i Amedia 
over hele landet, og kan ha vært med på at regjeringa trakk forslaget. 
 

 
 



Desember 2021 

 
2. Bystyremøte.  

Dette var egentlig et temamøte om Bypakke Grenland, men det sneik seg inn noen 
saker til behandling og noen interpellasjoner. FNB hadde et veldig useriøst forslag 
om mistillit mot ordfører, som ble avvist av alle andre partier (også Rødt). Vi hadde 
en interpellasjon om ekstra utbetaling til bostøttemottakere for å betale høye 
strømregninger, og vi ba ordføreren om i reise en sak i bystyret med forslag til vedtak 
om at den ekstraordinære engangsutbetalingen ikke skal gå til fratrekk i andre 
ytelser. Det ville ordfører ikke gjøre.  

Til slutt hadde vi et forslag til vedtak i sak 163/21 - Videreføring av Bypakke 
Grenland. Dette var et forslag som vi hadde samkjørt med Rødt i Porsgrunn og 
Bamble. Forslaget falt. 

 



9. Avisoppslag. Rune presenterte Rødt Skiens budsjett- og økonomiplan for 2022-2025. 
Dette er tredje gangen vi stiller med egnet budsjettforslag. Mye arbeid med et dokument som 
bare får tre stemmer i bystyret, men veldig viktig for å synliggjøre politikken vår og vise at vi 
ønsker en annen retning enn koalisjonen. Vi foreslo å kommunalisere tjenester som i dag 
utføres av private kommersielle aktører, flere lærlingeplasser og flere praksisplasser, og å 
opprette et internt bemanningsbyrå hvor de ansatte har faste og fulle stillinger. Kampen mot 
barnefattigdom var også prioritert med to konkrete fattigdomsbekjempende. Vi foreslo å 
innføre gratis barnehage for alle fem-åringer og gratis SFO for alle 6-åringer. 

 
 
 
10. Kontrollutvalget. Diskuterte en forvaltningsrevisjon om politisk saksbehandling, hvor 
blant annet konflikten mellom Bjorstaddalen og RiG blir en del av revisjonsarbeidet. I den 
forbindelse ble habiliteten til Rune vurdert, fordi han har jobba mye med den saken i bystyret. 
Ble funnet habil i denne omgangen. Rune tok også til orde for å vurdere en settekommune 
eller at kontrollutvalget på annen måte kunne bidra til at kommunen fatter et lovlig vedtak i 
den såkalte «SMS-saken». 



 
 
14. UKMB. Miljø og aktivitetssenteret, MATS, får nytt bygg på Stevneplassen (mot vår og 
SVs stemme). Men vi fikk vedtatt at det skal vurderes om en ungdomsklubb/et ungdomshus 
kan bli etablert der og drives utenom MATS’ åpningstider. Det har Ungdomsrådet også på 
ønskelista. Vedtaket ble stadfestet da bystyret 3. februar vedtok å bygge nytt for MATS på 
Stevneplassen (vi og SV gikk forgjeves inn for å få utredet gjenbruk av hovedbygget på 
gamle Klosterskogen videregående).  
 
  



16. Bystyremøte. Det årlige budsjettmøtet i bystyret ble som vanlig en sørgelig affære med 
liten vilje til å diskutere politikk. Koalisjonen bryr seg nesten ikke om å argumentere for sitt 
eget budsjett en gang, for alt er klappet og klart god tid i forveien. Vi presenterte vårt 
budsjettforslag, og prøvde å utfordre koalisjonen på at de har en åpning for 
konkurranseutsetting av kommunale tjenester i sitt budsjettforslag. De valgte å bare ligge 
lavt, og ikke ta debatten. Vi hadde også flere konkrete forslag til fattigdomsbekjempende 
tiltak som vi reiste i tillegg til budsjettforslaget vårt, men vi fikk ingen støtte. 
 
I dette bystyret ble det også 
behandla et forslag til bruk av 
utbyttet i Skagerak Energi 
som strømstøtte til husstander 
med lav inntekt. Vi foreslo å 
øke inntektsgrensene en god 
del i forhold til 
kommunedirektørens forslag. 
Det ble vist for mye for resten 
av bystyret, selv om vi på 
forhånd hadde gjort en 
grundig jobb for å kartlegge 
effekten av forslaget. Men 
helt bortkasta var det ikke, for 
vi klarte i alle fall å trekke det 
endelige vedtaket litt opp fra 
beløpsgrensene som 
kommunedirektøren hadde 
foreslått.  
 
I strømstøttesaken ble det 
også foreslått å gi en del 
midler til «frivillige» 
organisasjoner, men dette 
ville ikke vi sånn umiddelbart 
være med på. Noen av disse 
«frivillige» organisasjonene 
bruker en del midler til lønn, 
og noen har betingelser om at 
de som mottar hjelp fra dem 
skal feire jul blant annet. Det 
er også et viktig prinsipp at 
kommunen sjøl skal løse 
kommunale oppgaver, det kan 
vi ikke sette bort til frivillige. 
 
Vi foreslo også at bystyret skulle sende en henstilling til regjeringa om at de så snart som 
mulig vurderer ulike reguleringer og andre tiltak som sikrer lave og stabile priser til 
innbyggere og næringsliv. Vi fikk støtte fra SV, Byp, FrP og FNB, men det var ikke nok til å 
skaffe et flertall for forslaget. Regjeringa får fortsette med markedsliberalismen sin uten at 
Skien kommune blander seg inn. 
 



I dette bystyret opplevde vi noe som vi har sett tidligere, nemlig at ordføreren kommer med 
forslag om støtte til næringslivet uten at saken har stått på sakskartet. Forrige gang det 
skjedde var i forbindelse med støtte til bakeren på Landmannstorvet. Denne gangen var det 
en generell bevilging på kr. 1.000.000 som skulle brukes til kjøp av varer fra bedrifter som er 
ramma av nedstenging som følge av pandemien. Veldig vanskelig å ta stilling til sånne saker 
når de dukker opp som troll i eske, og det ga vi tilbakemelding til ordføreren på. 
 

 
 
 
  



Januar 2022 
 
13. Avisoppslag. Ørnulf har jobba utrettelig over lang tid med det såkalte «Felt 17», også 
kjent som «monsterplattingen», som er planlagt bygd i elva nedenfor Klosterfossen. Nå 
begynner alt arbeidet å gi en effekt, for nå er det mye bevegelse i saken. 
 

 
 
 
  



20. Bystyremøte. I dette bystyremøtet var det høring om deling av Vestfold og Telemark 
fylkeskommune som var hovedsaken. Vi argumenterte for en deling, men møtte et ganske 
nedslående debattklima. Etter hovedinnlegget til Rune i saken fikk vi replikker fra de andre 
bystyremedlemmene som «destruktivt og konspiratorisk» og «forsøk på å forvirre».  
 
I en interpellasjon forsøkte vi nok en gang å få bystyret til å sende en henvendelse til 
regjeringa med krav om tiltak. Vi nådde ikke fram denne gangen heller. På utsida foregikk 
det en strøm-demo med veldig bra oppmøte, hvor Ragnar holdt en knallbra appell. 
 

 
 
  



28. Kontrollutvalget. I dette møtet brukte utvalget masse tid til å diskutere et oppslag i avisa 
Varden om den såkalte «SMS-saken» som var full av faktafeil. Det ble bestemt å sende ut en 
pressemelding. Prosjektplan for en kommende revisjon om politisk saksbehandling ble 
diskutert. Sluttbehandling av forvaltningsrevisjonsrapporten om Damfossbrua sto også på 
sakskartet. Kommunen er fortsatt ikke helt i mål, blant annet i forhold til internkontroll og 
saks- og arkivsystem. 
 

 
 
  



Februar 2022 

3. Bystyremøte.  

I sak 3/22 - Bosetting av flyktninger 2022 foreslo vi å bosette 55 flyktninger i Skien, i tråd 
med tidligere politiske vedtak om at kommunen skal ta imot 1 % av flyktningene som skal 
bosettes i Norge. Vi fikk med oss SV og Mdg, men kommunedirektørens innstilling på 28 
flyktninger fikk flertall til slutt. 

I sak 16/22 Orientering om renovasjonsløsning i Skien kom det fram at styret i kommunens 
Bjorstaddalen Husholdning AS, i forståelse med ordfører, varaordfører og 
kommunedirektøren arbeidet med å innlemme selskapet i Norsk Gjenvinning AS, i praksis en 
ren privatisering. Dette kom som lyn fra klar himmel. Og etter samtaler med de ansatte og et 
møte med dem, Fagforbundet og sentrale Ap-politikere, inkludert stortingsrepresentant Terje 
Aasland, fremmet Rødt forslag om at styret skulle legge ned selskapet og at samtlige ansatte 
ble overført til teknisk sektor i kommunen. Forslaget ble nedstemt med massivt flertall. Bare 
vi stemte selvsagt for. Rødt har i hele perioden engasjert seg sterkt i debatten om den 
kommunale- og interkommunale renovasjonsordningen, og i prinsippet arbeidet for en re-
kommunalisering av tjenesten.  

 
  



I bystyret fikk vi sterk og delvis aggressiv og personlig kritikk fra flere hold, særlig fra Ap, 
Venstre og Sp. Venstres Gustav Søvde løy direkte i saken om gratis kjernetid i barnehage da 
han to ganger påsto at vi ikke fremmer forslag i utvalgene, og generelt bare er ute etter mest 
mulig oppmerksomhet, som han sa.  

Aggresjonen mot Rødt og Rødts politiske arbeid ble en gjenganger i dette bystyremøtet som 
gikk på Teams. Også andre partier ble utsatt for klart usaklige og til dels personrettede 
anklager. Etter møtet skrev Ørnulf en personlig kommentar om vår opplevelse av kvelden. 
Dette postet han:  

“NEDSLÅENDE: Jeg dekket Skien kommune og politikken i rådhuset i årtier for Varden og TA, og kjente 
miljøet godt fra inn- og utsiden. Jeg hadde derfor ingen illusjoner om hva vi kunne oppnå da jeg gikk inn i 
politikken for Rødt.  

Det ble verre enn jeg fryktet. Kveldens bystyre ble det verste vår gruppe har opplevd til nå. Nesten fra alle hold 
ble vi mye mer enn vanlig mistenkeliggjort, rakket ned på, belært, tillagt motiver vi ikke har, tillagt meninger vi 
ikke har og ting vi ikke har sagt. 

Angrepene og påstandene kom unisont fra Ap, inkludert ordføreren og varaordføreren (Sp), Venstre, Høyre og 
KrF. 

Den store striden i kveld sto om privatiseringen av kommunens Bjorstaddalen Husholdning AS. Det er det 
selskapet som kjører søppelbiler for oss og sorterer posene i Bjorstaddalen.  

Vi mener at det er oppsiktsvekkende og sterkt kritikkverdig å innlemme dette vesle, kommunalt eide selskapet i 
det store, svenskeide konsernet Norsk Gjenvinning AS. 

De ansatte slåss imot dette, og har bred støtte i fagbevegelsen. Og Rødt har siden dag 1 stått på de ansattes side 
og lansert løsninger som de ønsker og vi er enige i.  

Forslagene ble sablet ned av samtlige andre partier i bystyret i kveld. Det kan vi leve med. Vi tåler den typen 
angrep vi blir gjenstand for. Men arbeidsfolkene som blir overkjørt må ta den virkelige smellen for situasjonen 
de nå blir satt i. Likevel fikk vi hyggelige SMS-er fra dem etter nederlaget i kampen mot privatiseringen av 
arbeidsplassen deres.  

Takk skal dere ha! 

Sammen med SV og MDG hadde vi et rausere forslag til hvor mange flyktninger Skien kan ta imot i år, hvis 
direktoratet har behov for det. 

Vi foreslo igjen - og fikk støtte av SV, å få utredet gjenbruk av hovedbygget på gamle Klosterskogen 
videregående som nytt tilholdssted for Miljø og arbeidstreningssenteret, MATS, framfor nybygg på 
Stevneplassen.  

Og vi konstaterte at administrasjonen nå har rettet opp en ulovlighet i barnehagene rundt gratis kjernetid, en 
feil Rødt lenge hadde påpekt, og som også kommunerevisjonen har kritisert. 

Vi skal fortsette å jobbe hardt og grundig med politiske saker. Og vi skal fortsette med saklig og faktabasert 
argumentasjon. Så får andre bruke taletiden til ufine, uredelige og sleivete kommentarer til Rødt Skiens 
folkevalgte.” 

 
  



Telemarksavisas Lars Løkkebø fulgte mandag 7. februar opp med en sterk kommentar om 
atmosfæren i Skien bystyre, som til fulle bekreftet vår og andres negative opplevelser: 
 

 
 
 
 



I bystyremøtet tok vi også opp en interpellasjon 
om strømregninga for Hasselbakken. Skien 
kommune eier det elektriske anlegget, og har i alle 
år betalt strømregninga. Nå vil ordfører og 
administrasjon i kommunen at de frivillige i 
Skotfoss hopp som jobber med å holde anlegget i 
gang, også skal ta strømregninga. I etterkant av 
bystyret gikk ordføreren til personangrep mot 
Rune. 
 
Ordfører begrunnet endringa av strømavtale med 
et behov for «likebehandling». I dette tilfellet går 
altså Skotfoss hopp fra en avtale som har gjort at 
de kan holde anlegget i drift, til en mye dårligere 
avtale som kan føre til at de må legge ned 
virksomheten om vinteren. Kravet om 
«likebehandling» er sikkert godt ment, men 
dersom «likebehandling» fører til dårligere vilkår 
for idrettslag som drives av frivillige så må vi se 
på om endringene drar i retning av det samfunnet 
vi ønsker oss. 
 
Et annet element i denne saken var at 
henvendelsen fra Skotfoss hopp ble sendt til 
ordfører med kopi til alle gruppeledere før nyttår. 
Ingen svarte. Ingen tok opp saken for dem, eller 
sørga for å få sjekka ut hva som var bakgrunnen 
for at administrasjonen plutselig (etter 40 år) fant 
ut at de ville endre på avtalen. Det var bare Rødt 
som fulgte opp, og forsøkte å nøste opp i saken. 
 
 
  



8. UKMB Utvalget vedtok enstemmig å utsette behandlingen av en ønsket 
reguleringsendring for den omstridte utbyggingen på Felt 17, Klosterøya. Utvalget vil 
avvente svaret fra Olje- og energidepartementet på utbyggerens klage på NVEs vedtak om å 
ilegge prosjektet konsesjonsplikt etter vannressursloven. Dermed må byggesaksavdelingen 
også utsette behandlingen av rammesøknaden.  
 
Dette er en sak Rødt Skien har engasjert seg sterkt i med sikte på å få skrinlagt utbyggingen 
for godt. Og utsettelsen kommer uten tvil som følge av vårt arbeid så langt. Den folkelige 
mostanden mot Felt 17 er nå betydelig, manifestert i Facebook-gruppa “Ikke bygg i elva vår” 
og i form av en jevn strøm av avisinnlegg. I takt med en sterkere oppmerksomhet og arbeid 
innad og utad fra vår side, har det bygget seg opp også en økende politisk motstand mot 
“monsterplattingen”. Rødt Skien har nå godt håp om at utbyggingen til sist blir stoppet, enten 
av UKMB/bystyret, eller ved at NVE avslår å gi konsesjon.  
 

 

 
 


